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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-03-15 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 
Ordförande:      Isak Sandell  
Vice ordförande:     William Nagy  
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Albin Högberg  
Kommunikationsansvarig:     Matilda Österberg  
Ordförande för sociala utskottet:   Max Karlsson 
Arbetsmarknadsansvarig:    Alexandra Akdeniz  

 Klubbmästare:     Per Magnusson 
 Inspektor:     Olle Lundin (via Zoom) 
 Verksamhetsrevisor:    Arvid Bertilsson (via Zoom) 
 Adjungerad:     Ivar Söderberg (endast p. 11) 

  

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
Isak Sandell öppnade mötet kl. 17:15. 
 

2 §  VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  
  Styrelsen beslutade 
  Att välja Matilda Österberg till justerare tillika rösträknare.  
 

3 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
Kallelsen utgick 2023-03-08 i enlighet med kallelseförfarandet. 
 
Styrelsen beslutade 
Att godkänna kallelseförfarandet.  
 

4 §  ADJUNGERINGAR 
Styrelsen beslutade  
Att adjungera in Ivar Söderberg med närvaro- och yttranderätt på punkt 11. 
 

5 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Bilaga: 1 
 
Styrelsen beslutade 
Att fastställa föredragningslistan med ändringen ny punkt 11 ”Hemsidan”. 
 

6 §  PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 
Bilaga: Protokoll 2023-03-02 
 
Protokoll 2023-03-02 är justerat och kan läggas till handlingarna.  
 
Styrelsen beslutade att 
Att lägga protokoll 2023-03-02 till handlingarna.  
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7 §  MEDDELANDEN OCH RAPPORTER 
Ordförande meddelar:  
 UUFS-möte där en diskussion kring framtiden påbörjades. 
 Kursföreståndarmöte - Diskussioner kring framför allt kurslitteratur. 
 Utbildningsdag med fakulteten - Diskussioner kring AI och examination. 

 
Vice ordförande meddelar:  
 Utbildat tre grymma ekonomiassistenter som nu är i gång med sitt arbete. 
 Haft överlämning med kommittén HT23.  
 Möte med KDAB, för långsiktig strategi. 
 Bokfört. 

 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 
 Haft möte med arkivarien som har kommit i gång med sitt arbete 

ordentligt. 
 Utbildningsdag med fakulteten - Diskussioner kring AI och examination. 
 Har börjat se över ämbetsbeskrivningarna inför vårstämman. 

 
Kommunikationsansvarig meddelar:  
 Årets första upplaga av Press Judicata är ute! Temat är sikta mot 

stjärnorna. 
 Podden lever! Interjuris lägger ut sitt första avsnitt på ett år. 
 Utbildning med StudentDisplay om hur skärmen på Jontes fungerar och 

kan användas. 
 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar: 
 Haft möte med SJM angående lokalfinal – lyckat.  
 Haft möte med AMG – allting rullar på.  
 Allt fler från arbetslivet visar intresse för JF Uppsala – kul!  

 
Ordförande för sociala utskottet meddelar: 
 Mycket jobb med vårgasquen, vi testade ett digitalt biljettsläpp.  
 P3 planeras. 
 Talarsittning på måndag med Eleonor Kristoffersson.  

 
Klubbmästare meddelar: 
 Klubbverket rullar på. 
 Vi hade tillsyn för första gången på länge på Jontes stuga, vi klarade oss 

utan anmärkningar.  
 

8 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
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9 §  BEVAKNINGSLISTAN 
Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  
 

10 §  ÄNDRINGSFÖRSLAG MEDALJREGLEMENTE 
Bilaga: 2 
Bakgrund: Medaljreglementet är under ständig utveckling och det bilagda 
förslaget bygger på hur kårer som FaS, US och UTN belönar sina avgångna 
heltidare, det vill säga att de får bära styrelsemedaljen runt halsen.  
 
Styrelsen beslutade 
Att bifalla ändringsförslaget av medaljreglementet enligt bilagan. 
  

11 §  HEMSIDAN 
Föredragande: Ivar Söderberg 
Ivar Söderberg har tidigare arbetat med att ta fram JF:s nya hemsida. Han 
närvarade på styrelsemötet för att presentera ett ändringsförslag till 
karriärsidan och lyfta möjligheten att uppgradera Elementor som är systemet 
JF använder för att redigera hemsidan. Den uppgraderade versionen gör 
redigering av hemsidan smidigare och mer användarvänlig. 
 
Att skaffa pro-versionen av Elementor skulle kosta 59 amerikanska dollar om 
året, vilket är en liten kostnad mot vad vi får ut för en sådan uppgradering. Det 
skulle vara bra för en fungerande nyhetsannonsering och en bättre karriärsida.   
 
Någon från styrelsen frågade om byte av webbhotell för att göra hemsidan 
snabbare. Ivar Söderberg nämnde då hemsidan one.com som kan användas för 
att byta webbhotell.  
 
Styrelsen beslutade 
Att hämta in ett designförslag från för karriärsidan från Ivar Söderberg till 

en kostnad om ca 3500 kr.  
Att uppgradera till pro-versionen av Elementor.  
 

12 §  USMOS 
Diskussion.  
 

13 §  STUDIEUTSKOTTETS ARBETSORDNING 
Bilaga: 3 
Bakgrund: Arbetsordningen för studieutskottet har inte uppdaterats på länge. 
Därför har Isak Sandell och Albin Högberg tillsammans med tidigare 
ordförande Alva Johansen arbetat fram en ny arbetsordning som bättre speglar 
hur studieutskottet fungerar för närvarande. Det bilagda förslaget har redan 
antagits av studierådet med några mindre materiella och redaktionella 
ändringar. 
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Styrelsen beslutade 
Att godkänna arbetsordningen för studieutskottet med mindre materiella 

och redaktionella ändringar.  
 

14 §  EKONOMISK ÖVERSIKT 
Det rullar på bra. Vice ordförande har haft möte med vår fondförvaltare. 
Förslag på fördelning av studentinflytandemedel har kommit. Max Karlsson 
påminner om att dessa medel måste äskas av JF innan vi kan ta del av dem. 
Arbete med att specificera vad vår ”verksamhetsfond” är ska påbörjas.  
 

15 §  ÖVRIGA PUNKTER 
Nästa styrelsemöte: 
Nästa styrelsemöte tidigareläggs med två dagar (till den 27 mars) eftersom 
presidiet inte kan närvara vid planerat tillfälle. 
 
Ämbetsmannaavslutning: 
William Nagy meddelar att Norreda torp är bokat för vårens 
ämbetsmannaavslutning. Två bussar för ditfärd och hemfärd ska bokas.  
 
Paragrafborg: 
Diskussion om vad vi ska göra på paragrafborg. Paragrafborg kommer att 
arrangeras den 19 april vid Ultuna studentkårs kårhus. Den preliminära planen 
är att i anslutning till kårhuset arrangera ett par midsommarlekar och liknande 
för att därefter ha släpp på kårhuset. Evenemanget kommer att vara öppet för 
samtliga av JF:s medlemmar.  
 

16 §  ORDET FRITT 
 

17 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
Isak Sandell avslutade mötet kl. 19:12.  


